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    Kietrz, dn. 7 lipca 2014 roku 

     

 

     PROTOKÓŁ  

ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia  24 czerwca 2014 roku 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11°° 

Stan Komisji Rewizyjnej: 4 członków   

Stan Komisji ds. rozwoju miasta, oświaty i usług: 5 członków 

Stan Komisji ds. rozwoju rolnictwa i warunków bytowych wsi: 5 członków (nieobecny Grzegorz 

Balcer) 

Stan Komisji ds. mieszkaniowych, rodziny i świadczeń socjalnych: 5 członków  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Józef Matela -Burmistrz Kietrza 

Jacek Karpina- Zastępca Burmistrza Kietrza 

Czesław Gil - Przewodniczący Rady Miejskiej 

Projektanci Biura Projektowego Abrys 

Wiesław Bednarski – Prezes PKS w Głubczycach Sp. z o.o  

Stanisław Słupiński- Kierownik działu przewozów 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu. Powitał wszystkich 

obecnych i przedstawił porządek posiedzenia. 

 

 

1. Wyrażenie opinii w sprawie likwidacji kursów przez Przedsiębiorstwo Komunikacji 

Samochodowej w Głubczycach - Spotkanie z Prezesem Zarządu Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej w Głubczycach Sp. z o.o. w sprawie likwidacji kursów. 

2. Spotkanie z Projektantem Placu Zabaw w Kietrzu. 

3. Zaopiniowanie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe i 

doraźnych zastępstw oraz zasady ich przyznawania i wypłacania.  

4. Sprawy bieżące 

 

W związku ze spóźnieniem Prezesa PKS Przewodniczący przesunął kolejność porządku 

obrad.  

Ad.2 

Projektanci przedstawili projekt placu zabaw oraz zaprezentowali urzadzenia. 

Wg koncepcji plac zabaw podzielony byłby na trzy części: dla dzieci, młodzieży i osób 

starszych i odpowiednio do tych sfer zostały dobrane urządzenia. Część urządzeń jest już 
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w posiadaniu gminy. Urządzenia powinny być obsypane np. korą, piaskiem, żwirem lub 

utwardzone gumą w celu zapewnienia bezpieczeństwa. Obsypanie urządzeń piaskiem jest 

ryzykowne ponieważ sanepid może pobierać próbki do ekspertyz w celu zbadania. 

Podłoże gumowe nie zda egzaminu po paru latach. Między placem zabaw dla dzieci i 

młodzieży chcielibyśmy zaproponować schodek ponieważ powierzchnia jest pochylona. 

Chcielibyśmy oświetlić plac zabaw 7 słupami świetlnymi.  

 

Radny Kazimierz Tracz: 

Mam uwagę dotyczącą lamp. W miejscu dla małych dzieci też trzeba dać punkt świetlny, 

w nocy przy nieoświetlonym miejscu wandale to zniszczą. 

 

Projektant: 

¾ Placu będzie oświetlone. Lampy mają duży promień zasięgu. Obok placu są również 

latarnie uliczne. Chcielibyśmy zaproponować odgrodzenie części dla dzieci i młodzieży 

żywopłotem. 

 

O godz. 11.35 do powiedzenia dołączyła Radna Iwona Lachowicz. 

 

Radny Kazimierz Tracz: 

Czy jest zaplanowane miejsce na TOI TOI? 

 

Projektant: 

Nie planowaliśmy. Lepiej zaplanować budynek z kabinami WC. Tylko na to potrzebne 

jest już pozwolenie na budowę. Na postawienie sprzętów potrzebne jest tylko zgłoszenie. 

TOI TOI nie stosuje się na placach zabaw. TOI TOI jest dobry na budowie a nie na placu 

zabaw. 

 

Zastępca Burmistrza: 

Toaleta jest w Domu Kultury w razie potrzeby. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Ile jest m
2 

przeznaczone na poszczególne moduły? 
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Projektant: 

Około 900m
2 

dla dzieci, 900m
2 

dla młodzieży i 300m
 
dla dorosłych. Cała działka to ok 1 

ha. 

  

Radny Wojciech Maryszczak: 

Czy Panowie planowaliście już place zabaw ze żwirem? 

 

Projektant: 

Nie ale korzystałem z takich. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czym są ograniczone obsypane powierzchnie? 

 

Projektant: 

Krawężnikami chodnikowymi mocno zagłębionymi. Koszty placu zabaw: 

Wartość ogółem netto 326955 zł z robocizną. W kosztorysie są ceny katalogowe 

urządzeń. Przy zakupie dużej ilości rzeczy na pewno można negocjować ceny. Na cenę 

urządzenia składa się ich wytrzymałość i atesty. 

 

Radny Czesław Gil: 

Ile wynosi okres gwarancyjny sprzętów? 

 

Projektant: 

Nie jestem w stanie powiedzieć. Zazwyczaj jest to 12 lat. Postaram się przygotować taką 

informację i przekazać Państwu. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Jaki jest koszt pokrycia piaskiem a żwirem? 

 

Projektant: 

Żwirowa nawierzchnia to ok. 100 zł za m
2 

 podobna jest cena za piasek. Wymiana piasku i 

żwiru konieczna jest raz w roku. 
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Radny Damian Bosowski: 

Ile razy byliście Państwo na miejscu gdzie ma powstać plac zabaw i kiedy ostatnio? 

Projektant: 

3 razy byliśmy. 

 

Radny Damian Bosowski: 

Naprzeciwko jest takie miejsce gdzie ludzie spożywają alkohol. I jak nie zostanie 

ogrodzona całość to dorośli będą tam chodzić.  

 

Projektant: 

Jak zostaną zainstalowane urządzenia to przestaną chodzić. 

 

Radny Damian Bosowski: 

Ten plac roku nie wytrzyma. 

 

Projektant: 

Plac można ubezpieczyć. Trzeba byłoby wyższe ogrodzenie i zamykać na noc.  

 

Radny Czesław Gil: 

Kiedyś była propozycja monitoringu różnych części miasta. Skutecznym sposobem 

byłoby zainstalowanie tam kamer. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Pozwolę sobie nie zgodzić się z tym, że ktoś da gwarancję, ze ten plac nie będzie 

dewastowany. Sugerowane było inne miejsce niż to, które jest uczęszczane przez klientów 

publicznego sklepu. Wybierane są koncepcje niektórych radnych. Spotkałem się z opinią, 

ze ten teren jest zlokalizowany w miejscu o dużym natężeniu ruchu. 

 

Burmistrz Kietrza: 

Zapoznałem się z opinią rodziców z Klubu Malucha i rodzice są zadowoleni z lokalizacji.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Ile dzieci uczęszcza do Klubu? 
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Burmistrz Kietrza: 

Różnie. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

10-20 dzieci. 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

W tym miejscu znajdował się kiedyś plac zabaw. 

 

Radny Czesław Gil: 

Wyobrażałem sobie plac zabaw w innym miejscu. Po rozmowach z rodzicami jestem 

przekonany do tego miejsca. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Proszę o konkret z iloma rodzicami? 

 

Radny Czesław Gil: 

Nie prowadzę statystyk. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy są przepisy określające odległość placów zabaw od punktów sprzedaży alkoholu? 

 

Projektant: 

Prawo reguluje odległość placów zabaw od urządzeń niebezpiecznych, domów 

jednorodzinnych.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy są takie przepisy, które cofną koncesję dla dwóch sklepów koło placu zabaw? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Nie znam takich przepisów. 

 

Radny Czesław Gil: 
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Radny Tracz ma racje. Faktycznie brakuje lampy na połączeniu dwóch terenów. 

 

Przewodniczący poddał pod zaopiniowanie w poszczególnych komisjach- projekt placu 

zabaw z uwzględnieniem propozycji Radnego Tracza- dodanie punktu świetlnego. 

 

Głosy   

           / 

               Komisje Rewizyjna  

Ds. Rozwoju 

miasta, oświaty i 

usług  

Ds. Rozwoju 

Rolnictwa i 

warunków 

Bytowych Wsi  

Ds. 

Mieszkaniowych, 

rodziny i 

świadczeń 

socjalnych 

 ZA 4 3 3 4 

PRZECIW 0 0 0 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 2 1 1 

  

Projektant: 

Prześlę Państwu wizualizację Palcu Zabaw. 

 

Ad. 1. 

 

Prezes PKS przedstawił Informacje o spółce. Dziennie autobusy przejeżdżają 8000 km. Istnieje 

potrzeba redukcji połączeń. Koszt przejechanego 1 km to 3,20 zł . Koszty na bieżąco są 

monitorowane. Do likwidacji wybraliśmy te kursy, które nie powinny powodować problemu z 

dojazdem. Zapewniło by to 30 tys. oszczędności. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Jaki był poziom dofinansowania od strony starostwa w roku 2013? 

 

Prezes PKS: 

Nie było dofinansowania ale powiat organizował akcje odśnieżania, przekazali również BUS. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Czy nieznane są Panu dofinansowania innych powiatów do PKS? 

 

 

Prezes PKS: 

Znane. Ale nie było działań. Starosta chyba Wodzisławski podpisał umowę z PKS i gwarantuje 4 zł za 

1km. 

 

Radny Damian Bosowski: 
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Jaka jest kondycja finansowa spółki? Czy to prawda, ze sprzedaliście najdroższy autobus? 

 

Prezes PKS: 

Co chwilę coś sprzedajmy i kupujemy. Kupiliśmy dwa autobusy z czego jeden z nich był nietrafiony, 

często się psuł i naprawy były drogie wiec go sprzedaliśmy. 

 

Radny Lech Duda: 

Może lepiej zamiast likwidować to zmienić godziny jazy autobusów, podpasować pod pracowników 

np. Galmet. Nie dziwota, że ludzie jeżdżą samochodami jak nie mają czym z pracy wrócić.  

 

Prezes PKS: 

Galmet nie jest zainteresowany ponieważ mają różne godziny pracy. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Proszę o zracjonalizowanie połączeń Kietrza z Głubczycami. Proponujecie likwidację kursu o 5:25 

Kietrz- Głubczyce. Ludzie pracują w szpitalach. Proszę o utrzymanie kursu dla osób, które jadą i 

wracają z Głubczyc. 

 

Prezes PKS: 

Jestem za tym. Jak patrzę na przychód to jest 30 groszy z km. Kto ma do tego dołożyć? 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Mówi Pan o dopłacaniu do kursów. Powiedział Pan, ze likwidacja kursu nie zaważy na nas. Kurs o 

13.00 wracają nim dzieci z przedszkoli, opiekunowie. Dlaczego proponuję się dopłatę do kursu, który 

daje 30 groszy a proponuje likwidację kursy, który daje 69 groszy?  

 

Prezes PKS: 

Proponuję się dopłatę do kursu, który może powodować zawalenia się domina rozkładu. 

 

Radna Izabela Jurków: 

Będzie problem. Na wakacjach kilka kursów odpada. O 9 wyjeżdża się ze Ściborzyc a powrót o 16.30. 

Co mieszkańcy mają tyle czasu robić? 9 km na nogach do domu? 

 

Będzie problem. Na wakacjach kilka kursów odpada. O 9 wyjeżdża się ze Ściborzyc a powrót o 16.30. 

Co mieszkańcy mają tyle czasu robić? 9 km na nogach do domu? 

 



PROTOKÓŁ ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia  24 maja 2014 roku  

 
8 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Dlaczego Pan pomija Starostów? Zwrócił się Pan z prośbą o dofinansowanie? 

 

Prezes PKS: 

To nie jest nie chęć starosty. Budżet ma określone kwoty, które się rok rocznie kurczą. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Jaka jest rzeczywistość to ja rozumiem. Nie rozumiem dlaczego nie kieruje się Pan pod właściwy 

adres, do osób o dofinansowanie.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Na 22 kursy likwidowane jest 13 z Gminy Kietrz, do 7 dofinansowanie. Prośba moja o 

nielikwidowanie kursu, którym dzieci wracają ze szkoły. 

 

Prezes PKS: 

Jeżeli Starosta, Burmistrz dołożą 50 czy 100 tys. to te pieniądze pójdą tylko na 2-4 osoby.  

 

Burmistrz Kietrza: 

Nie ma możliwości aby gmina finansowała PKS. Nie ma przepisów. My możemy dopłacić do 

mieszkańców, którzy będą jeździć autobusami. 

 

Kierownik kursów: 

Proponujemy likwidację kursu 5.25 z Kietrza ponieważ coś musimy wybrać. Zmiany w Szpitalu są od 

godz. 7.00. 

 

Radna Izabela Jurków: 

Próbował Pan dojechać z Głubczyc do Ściborzyc? Proszę o dofinansowanie autobusu o 13.00 a 

likwidację tego wcześniejszego kursu o 12.25 od 1 września 2014r. 

 

Prezes PKS: 

Po ustaleniach z Kierownikiem rozkładu kursów możemy się zgodzić na tą propozycję. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Do przedszkoli dojeżdża  20 uczniów, którzy nie znaleźli miejsca w Przedszkolu w Kietrzu. Problem 

dotyczy dowozu dzieci ze Ściborzyc i Rozumic do Kietrza. Powrót wcześniejszym kursem spowoduje 

nie zrealizowanie podstawy programowej.  
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Kierownik kursów: 

Jak dobrze pamiętam ten kurs jest tylko od 3 lat. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Nie pamiętam abym narzekał na Głubczycki PKS. Ten autobus faktycznie był wznowiony jak szkoły 

były gminne, teraz są stowarzyszeniowe i my ponosimy wszystkie koszty związane z dowozem dzieci 

do szkół. Dowożenie dzieci i młodzieży do szkół jest tragedią. Proszę zrobić wszystko aby utrzymać 

ten kurs.  

 

Zastępca Burmistrza: 

Na dzień dzisiejszy to gmina finansuje dowozy dzieci do szkół. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Przedszkolaków dofinansują szkoły Stowarzyszeniowe. 

 

Zastępca Burmistrza: 

To rodzice wybierają placówki dla dzieci. W Rozumicach jest bardzo ładne przedszkole, bardzo 

dobrze wyposażone i dlatego rodzice zdecydowali się wysłać dzieci do tej placówki.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Pan Prezes powiedział, ze ktoś musi dopłacać do kursów. Odpowiedź padła jest to Starosta i 

Burmistrzowie trzech gmin.  

 

 

Przewodniczący poddał pod zaopiniowanie w poszczególnych komisjach- likwidacja 

kursów wyznaczona w piśmie PKS w Głubczycach Sp. z o.o. z uwzględnioną propozycją 

Radnej Jurków (likwidacja kursu o godz. 12.25 a dofinansowanie kursu o godz. 13:00 ze 

Ściborzyc do Kietrza od dnia 01.09.2014) 

 

Głosy   

           / 

               Komisje Rewizyjna  

Ds. Rozwoju 

miasta, oświaty i 

usług  

Ds. Rozwoju 

Rolnictwa i 

warunków 

Bytowych Wsi  

Ds. 

Mieszkaniowych, 

rodziny i 

świadczeń 

socjalnych 

 ZA 3 3 1 3 

PRZECIW 0 2 0 1 

WSTRZYMUJĄCE 1 0 3 1 
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Przewodniczący poddał pod zaopiniowanie w poszczególnych komisjach- dofinansowanie 

kursów wyznaczona w piśmie PKS w Głubczycach Sp. z o.o. z uwzględnioną propozycją 

Radnej Jurków (likwidacja kursu o godz. 12.25 a dofinansowanie kursu o godz. 13:00 ze 

Ściborzyc do Kietrza od dnia 01.09.2014) 

 

Głosy   

           / 

               Komisje Rewizyjna  

Ds. Rozwoju 

miasta, oświaty i 

usług  

Ds. Rozwoju 

Rolnictwa i 

warunków 

Bytowych Wsi  

Ds. 

Mieszkaniowych, 

rodziny i 

świadczeń 

socjalnych 

 ZA 3 5 3 4 

PRZECIW 0 0 0 0 

WSTRZYMUJĄCE 1 0 1 1 

 

 

Ad. 3 

Komentarz przedstawił  Zastępca Burmistrza Kietrza. 

 

Przewodniczący Mirosław Skoczylas: 

Na dotacje dla szkół stowarzyszeniowych od września, nie będzie miało istotnego wpływu na budżet 

2014. Dopłata w 2015 roku przekonamy się dopiero o tym. 

 

Radna Bronisława Pawlik: 

Jeżeli w tym roku podwyżka spowoduje nie zmiany w budżecie to będzie to miało odzwierciedlenie w 

budżecie? 

 

Skarbnik Gminy: 

Zmiany z szkołach stowarzyszeniowych wchodzą od miesiąca września, nie spowoduje to takiego 

zwiększenia abyśmy musieli przesunięcia w budżecie robić. 

 

Radna Bronisława Pawlik: 

Analizując poprzednią uchwałę nie znajduję lekcji koleżeńskiej. Z tego co wiem to te lekcje zostały 

zakwestionowane. 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Godziny zrealizowane przez nauczyciela muszą zostać opłacone. Aby nauczyciel mógł otrzymać 

dodatek motywacyjny szkoły tworzą swój regulamin.  

 

Radna Bronisława Pawlik: 

Jest zapis w dodatkach ,,inicjowanie i stałe prowadzenie nieobowiązkowych zajęć pozalekcyjnych i 

poza szkolnych”.  

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Mówimy tutaj o ciągłości a nie o epizodach. 

 

Radna Bronisława Pawlik: 

W tabeli o dodatkach wychowawca klasy pow. 25 uczniów w ubiegłym roku było 45 i 24 uczniów. 

Obniża się to? Nie ma zapisu, że uchwała musi być uzgodniona ze związkami. 

 

Skarbnik Gminy: 

Nie musi być w uchwale skoro w ustawie jest to wymagane. 
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Radny Wojciech Maryszczak: 

Jaką drogę konsultacji organ przeprowadził? 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Pan również w nich uczestniczył, otrzymałem opinię od drugiego związku o projekcie i uważam ten 

wymóg jako spełniony. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Byliśmy na spotkaniu informacyjnym a nie konsultacyjnym. Na spotkaniu otrzymałem skrawek 

uchwały. Powiedziałem, że nie będą się wypowiadał do momentu otrzymania całości. W piśmie z dnia 

6 czerwca otrzymaliśmy od Pana ostateczna wersję uchwały. 9 czerwca odpowiedziały Panu Związki. 

Państwo uchwalicie uchwałę a my będziemy dążyć do jej unieważnienia. 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Drugi związek widział w spotkaniu charakter konsultacyjny a nie informacyjny.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Jak się ma odnieść Rada do tej uchwały? Są elementy niemierzalne. 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Kryteria, które są – są mało czytelne. Pan uczestniczy w pracach, które tworzą regulamin wewnętrzny. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Nie otrzymaliśmy jasnych zasad. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Nie wiem czy to element kampanii ale ja się cieszę. To wpłynie na dotację. Czy Państwa nie śmieszy 

stawka dodatku mieszkaniowego nauczycieli mieszkających na wsi? Wynosi on 1 grosz. Ten zapis to 

żenada.  

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Mam wrażenie, że w tym okresie wszystko co będziemy robić odebrane będzie jako kampania. Żaden 

nauczyciel nie wnioskował o ten zapis. 

  

Radny Krzysztof Łobos: 

Uważam, ze jest to element kampanii wyborczej. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Nie można uciec od wrażenia, że jest to ,,kiełbasa wyborcza”. Na przełomie 2001/2002 dodatek 

zmieniono z 70 zł na 10 zł. Co do kierunku to uchwała idzie w dobrym kierunku ale obudowa jest 

fatalna. 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

To Państwo tworzycie regulaminy przyznawania nagród, dodatku motywacyjnego. Dyrektor przyznaje 

w oparciu o regulamin. Trzeba patrzeć na pozytywny kierunek zmian.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Proszę przeczytać te kryteria i omówić, na jakiej podstawie można to zmierzyć? 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Państwo się zaznajomiliście z materiałami, nie mam zamiaru tego tłumaczyć.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 
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Będziemy w regulaminach namnażać defekty. Z 7 do 16 kryteriów dołożyliście. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy dodatek mieszkaniowy był obiektem konsultacji? 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Ten zapis nie był dyskutowany. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Proszę zaznaczyć w protokole, że konsultacje odbyły się tylko z jednym Związkiem. Solidarność nie 

brała udziału w konsultacjach tylko w spotkaniu informacyjnym. 

 

Przewodniczący poddał pod zaopiniowanie uchwały w poszczególnych komisjach. 

 

Głosy   

           / 

               Komisje Rewizyjna  

Ds. Rozwoju 

miasta, oświaty i 

usług  

Ds. Rozwoju 

Rolnictwa i 

warunków 

Bytowych Wsi  

Ds. 

Mieszkaniowych, 

rodziny i 

świadczeń 

socjalnych 

 ZA 2 2 1 2 

PRZECIW 0 0 0 0 

WSTRZYMUJĄCE 2 3 3 3 

  

 

Ad.4  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Stwierdził Pan dziś, że w Rozumicach jest super wyposażone Przedszkole a przedszkole w Kietrzu 

nie? Nie było po prostu dla tych dzieci miejsca. Te dzieci, które zostały wysłane do przedszkoli 

stowarzyszeniowych miały dostosowane dojazdy PKS. 

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Chwalę Przedszkole w Rozumicach  za wyposażenie. Jest to oferta zachęcająca. Nie określam 

przedszkoli na wsiach jako gorszych. Nie było sytuacji aby 10 przedszkolakom odmówiono. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Niech Pan sprawdzi w archiwum. Było zawsze w Kietrzu 100 przedszkolaków? Podania na pewno w 

aktach są. 

 

Radny Czesław Gil: 

Czy z nami dzieje się coś złego? Ktoś czegoś nie powiedział. Pochwalono Przedszkole w Rozumicach 

i doszukuje się w tym podtekstów. 

 

Przewodniczący Mirosław Skoczylas: 

Zajmijmy się poważnymi rzeczami. 

 

Radna Izabela Jurków: 

Co zostało zrobione po powodzi i co z rowem? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Wczoraj dostałem informację z PUP i od razu zawiozłem wniosek. Mamy dostać ludzi. W sprawie 

rowu to w piątek miałem spotkanie z Panem Hojną. Ma dostarczyć wycenę. Jeśli będzie rozsądna to 

zlecimy wykonanie. 
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Radna Bronisława Pawlik: 

Jak sytuacja z odtworzeniem rowu oraz na jakim etapie jest kanalizacja? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Ludzi ma być 12, których otrzymamy. Najbardziej ucierpiały Rozumice, Ściborzyce i tu zaczniemy. 

Lubotyń później. Do końca października powinno być ogłoszenie .  

 

Radna Izabela Jurków: 

Czy wymiana okien w straży będzie możliwa w tym roku? 

Burmistrz Kietrza: 

Pana Zbyszka nie było 3 miesiące teraz po powrocie zajął się najpilniejszymi sprawami. Tym również 

się zajmie. 

 

 

 

 

Posiedzenie zakończono o godzinie 14
40 

Protokołowała: A. Kopeczek 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

                                                                                                                      Mirosław Skoczylas      


